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Zápisnica  zo zasadnutia 

VÝBORU   MESTSKEJ ČASTI SEVER TRENČÍN 

uskutočneného dňa 13.marca 2025 

v priestoroch KS Kubrá v Trenčíne 

  

Prítomní členovia VMČ SEVER:  
Členovia výboru: 
Mgr. Miloslav Baco 
Mgr. Kamil Bystrický     
Mgr. Martin Petrík       
Mgr. Zuzana Mišáková, DiS.art 
Ing. Ladislav Matejka 
Neprítomní členovia:   
JUDr. Martin Smolka – ospravedlnený 
Ing. Miloš Mičega–  ospravedlnený 
Mgr. Zuzana Mišáková, DiS.art-ospravedlnená 
 
Prítomný garant komisie : Zdena Šavelová  
Ostatní prítomní : Mgr. Zdeno Marousek – mestská polícia Trenčín 
   Ing. Hana Múdra – vedúca útvaru mobility 
                                Doprava na Považí 
 

Program: 

1. Úvod 

2. Varianty vedenia linky 4 MHD Trenčín cez Kubrú 
3. Odpovede na požiadavky občanov a poslancov z minulého obdobia 

4. Nové požiadavky občanov a poslancov 

5. Rôzne, diskusia 

6. Záver 

 
K JEDNOTLIVÝM BODOM PROGRAMU: 

 

1. ÚVOD :  

Poslanec Mgr. Miloslav Baco predseda výboru VMČ SEVER privítal prítomných členov VMČ 
a ostatných prítomných. Oznámil, že poslanec Ing. Miloš Mičega, JUDr. Smolka a Mgr. 
Zuzana Mišáková sa ospravedlnili. Skonštatoval, že výbor je uznášaniaschopným, prítomný 
boli 4 členovia. Predstavil prítomných poslancov za mestskú časť SEVER a pozvaných hostí.. 
Následne prečítal body programu a vyzval prítomných poslancov k doplneniu bodu programu. 
Dal hlasovať o programe. 

 

Uznesenie:05/03/25: VMČ SEVER schvaľuje program rokovania ako bol navrhnutý 

HLASOVANIE 

Za : 4 (Baco, Petrík ,Bystrický, Matejka) Proti : 0  Zdržal sa : 0 

Uznesenie bolo schválené 
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2. Varianty vedenia linky 4 MHD Trenčín cez Kubrú. 
  
Páni z dopravy na Považí predstavili zmeny dopravy č.4.všetky možnosti. Občanom sa to vôbec 
neľúbilo. 
Boli vekmi rozhorčený že vôbec nehladia na deti a ľudí ktorý bývajú na ulici J. Derku.Pýtali sa p. 
Múdrej či táto cesta vyhovuje aby po nej chodili autobusy a znepríjemňovali ľudom život. Pani 
ktorá už veľmi dlho bojuje za túto ulicu predstavila ako ich všade odbili vôbec ich nikto neberie 
vážne, že asi čakajú až keď sa niečo stane a niekoho tam zabije. Teraz dostali list od SPP že sa 
ide rozkopávať cestu a bude sa klásť nové plynové potrubie a keď skončia plynári má sa tam robiť 
nové vodovodné potrubie. Bolo povedané že bude rozkopaná jedna časť vozovky a budú sa 
musieť pohybovať len po jednej strane aj autá aj autobusy. Nevedia si to vôbec predstaviť ako to 
bude fungovať ,keď už teraz tam majú problémy s prejazdom a nie potom. Šoféri na autobusoch 
cúvať nebudú, vďaka  nim už neraz muselo cúvať aj auto RZP. Jazdia bezohľadne a nič iné ich 
nezaujíma len aby rýchlo prešli cez ulicu. Ľudia chcú aby autobusy chodili po hlavnej ceste a nie 
po ul. J. Derku. 
 
 
17:28 odchádza poslanec Petrík 
Výbor nie je uznášania schopný. 

3.ODPOVEDE NA POŽIADAVKY OBČANOV A  POSLANCOV Z  MINULÉHO OBDOBIA 

4.NOVÉ POŽIADAVKY OBČANOV A POSLANCOV 

• požiadavky občanov: 
4408:Občania: žiadajú aby sa vrátil spoj č. 11 do starého harmonogramu ako fungoval doteraz. 
4409:Občania:žiadajú aby sa cez ulicu J. Derku zrušil prejazd autobusu č.4. 
4410: Občania : žiadajú, aby sa urobila zástavka na Opatovskej ulici, aby ľudia a  deti nemuseli 
stáť v daždi len tak bez zástavky v blate na kraji cesty. 
4411: Občania: žiadajú, aby sa osadila smetná nádoba na zástavke na Opatovskej ulici.(Pred 
polom-nová. 
Poslanec Matejka predkladá za občanov 
4412:Občania: Žiadajú aby sa  prikúpil ešte  jeden post terminál lebo máme iba jeden post  
terminál, ktorý sa používa striedavo na letnej plavárni a mestskej plavárni. Keď sa pokazí nebude 
sa dať platiť kartou. 
4413:Občania: Žiadajú aby sa na plavárni doplnili  základné anglické nápisy ako sú  všade vo 
svete. 
4414:Občania: Žiadajú aby sa doplnili chýbajúce označenia dráh -kondičné plávanie /plávanie 
s pomôckami. 
4415:Občania: Žiadajú aby sa opravili hodiny na mestskej plavárni ktoré úž roky nefungujú, ani 
jedny hodiny čo merajú intervalové plávanie  
 
 

• požiadavky poslancov: 
 

4416:VMČ SEVER: žiada aby sa vyvolala diskusia na MZ o grafikone MHD č.11 a 4 v meste 
Trenčín. 
 
5. Diskusia 
Pani Srnáková predstavila problém s autobusom č.11,ako musia prestupovať, musia chodiť ľudia 
pešo cez podchod na stanicu. Pýtali sa pánov z Dopravy na Považí, čo spracovávajú 
harmonogram kto vlastne z ľudí chcel aby chodil autobus č.11 cez Sihoť. Pani z Kubrej prečítala 
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otvorený list, ako sú nespokojný s dopravou č.11, a  aj občania z iných mestských častí nie len 
z Kubréj, Kubrice. Vravela, že nemajú žiadny obchod v Kubrej ani v Kubrici, preto musia chodiť do 
iných časti mesta, aby si nakúpili a ešte im aj autobus chodí cez sídlisko Sihoť čím sa to všetko 
predĺži. Chcú aby sa vrátil do starého harmonogramu. Občania podpísali petíciu bolo ich viac ako 
1200 ľudí , a budú pokračovať dalej. Sú veľmi nespokojný lebo jeden spoj ide na stanicu druhý 
nejde a všetky spoje sú pomenené, ľudia sa v tom nevedia vyznať preto radšej idú taxíkom aby sa 
zase niekam nepreviezli kde nechceli ísť a museli by šlapať pešo. Vraveli že za nimi nestoja 
poslanci že pre nich nehlasovali pri zmene harmonogramu. Poslanec Bystrický im povedal že oni 
ako poslanci stoja tiež za nimi . Že si musia uvedomiť že sú dva orgány mesta, primátor a mestské 
zastupiteľstvo každý máme svoje kompetencie práva a povinnosti, bohužiaľ oni nemajú také 
kompetencie zmeniť grafikon napriamo v hlasovaní. Vravel že môžu vyvolať diskusiu na mestskom 
zastupiteľstve. Budú chcieť aby sa o tom diskutovalo na najbližšom zastupiteľstve, a aby sa k tomu 
vyjadrili aj iný poslanci za iné mestské časti. Vravel že oni ľudí neberú ako číslo, ktoré nastúpi 
a vystúpi z autobusu, sú to občania na ktorých im záleží. Poslanec Baco  sa pridal ako všetci 
prítomný poslanci  budú bojovať za občanov. 
 Občan sa pýtal že prečo nejazdia malokapacitné autobusy ktoré budú stačiť na prepravu 
občanov.  
Občianka sa pýtala že ako majú ísť žiaci z Kubrice a Kubréj do Dubnice, musia pred Polom 
vystúpiť a ísť pešo k obchodu Billa a až odtiaľ im ide autobus do Dubnice. 
 Pani Srnáková poďakovala pánom z dopravy na Považí, že si vypočuli ich pripomienky ktoré  
budú akceptovať v četne p. Múdrej, a že ešte nekončia s p. Tománkovou, ktorá zbierala podpisy 
od občanov. Povedala že sa to bude medializovať  aj za pánom primátorom pôjde aby prebrali 
tento problém a ak bude treba pôjde aj do televízie. Povedala že oni za to nemôžu že Kubrica 
a Kubrá nie je taká veľká ako iné časti mesta.  
 
Občan vraví že budú v júny MS U21 a kopec zahraničných návštevníkov. Chcel by konštruktívne 
apelovať na niektoré nedostatky ktoré sú na mestskej plavárni. Žiadajú aby sa  prikúpil ešte  jeden 
post terminál lebo máme iba jeden post  terminál, ktorý sa používa striedavo na letnej plavárni 
a mestskej plavárni. Keď sa pokazí nebude sa dať platiť kartou. 
 Na plavárni nie sú základné anglické nápisy ako všade vo svete. 
 Chýbajú označenia dráh -kondičné plávanie /plávanie s pomôckami. 
 Už roky nefungujú ani jedny hodiny čo merajú intervalové plávanie  
Treba sa o to postarať nech sa ako mesto nemusíme hanbiť za nedostatky na plavárni. 
 

• Ďalšie rokovanie výboru bude dňa 3.4.2025 v priestoroch SOŠ Pod Sokolice.  
 

Čas trvania zasadnutia od 16:00 hod do 18:21hod.  

 
 
Zapísala: Zdena Šavelová 
V Trenčíne, dňa 13.03.2025 
 
 
 
 
 

Mgr. Miloslav Baco 
Predseda VMČ SEVER 
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